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Zwracam się do Pana W ójta z apelem o kategoryczrrą interwencję w Starostw.ie
Powiatowym w sprawie drogi powiatow Ą z Cieszyna do Dzięgielowa przez Puńców.
Sprawajest o tyle pi|na i konieczna, że wymieniona droga jest corazbardziej obciążota przez ruch
samochodów, r,właszcza cięituowych o wysokim tonaŹu, obsfugujących kilku prężnie działających
przedsiębiorców w naszej wsi oraz kamieniołom w Lesznej, a jęst to jedyne komunikaryjne
p ołączenie z Cieszynem.
Alarmujący jest przede wszystkim stan nawierzchni w/w drogi, ale talcże inne jej elementy, takie
jak:

1. niebezpieczne, wyboiste, w wielu punktaoh ,,zarwane'' pobocza, rg,,łaszcza wzdłużl
wysokiego, stromego i niezabezpieczonego w wielu miejscach brzegu rzeki Puńcówka

2' brak chodnika ' a wzdłuż drogi biegnie jedyny szlak dzieci do szkoĘ
3 . stupy telefoniczne umieszczone zbyt blisko j ezdni
4. rosnące zbyt blisko jezdni stare rożoĄste drzewa, których konary zwisają nad jezdnię
5. przystanki autobusowe bez zatoĘ a droga jest bardzo krętą co ogranicza widocmość
6. niedrożne rowy wzdhrż drogi, które w ostatnim czasie wylewĄ nawęt po niewielkich

opadach
7. brak odpowiedniej średnicy przepustów pod mostkami dróg poprzecntych

Sytuacja drastycmie się pogorszyła po tegorocmych ulewach i killculaofurym wystąpieniu z
brzegów rzeki Puricówka.
Należy także podkeślić' ize wzófutŻ tej właśnie, jakże niebezpiecznej ze względu na topografię
terenu, ale przede wszystkim fatalny stan techniczny drogi biegnie międzynarodowy turystycmy
szlak rowerowy' Natężenie ruchu rowerzystów jest tu naprawdę bardzo duże. Nie czekajmy więc,
aż do1dńe do tragedii!
Droga nie była remontowana, z wyjątkiem jednego krótkiego ftagmenfu, od wielu lat.
Na zalędwie kilkukilomętrowym odcinku drogi pomiędąy Cieszynem a Dzięgielowern jest tyle
niebezpiecznych, a nawet zagratŻających życiu miejsc, że nie sposób ich wyliczyó w jednym
piśmie.
Nie możemy dopuśció, aby potw.ierdziła się zasada ''rnądry Polak po szkodzie'' i dopiero wtedy
zaczlna się coś robić, jak ktoś zginie. Dlatego proszę o pi|ną interwencję w tej sprawie w celu
zgpewnienia środków na ten cel w przyszłoroczrrym budżecie. oczekuję szybkiej odpowiedzi.
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